

## Referat til Bestyrelsesmøde d. 9.8.2023.

**Tid og sted:** Kl. 19.00 hos Jette

**Deltagere:** Bestyrelsen **Afbud:** Fra suppleant Susanne **Referent:** Carsten

---

### 1. Godkendelse af dagsorden - Godkendt

---

### 2. Godkendelse af referat fra Bestyrelsesmøde afholdt 14.6.2023 - Godkendt

---

### 3. Formanden orienterer

**Led lamper i ankomstrummet:** Nuværende lamper er dyre i drift og at reparere. Derfor udskiftes de løbende til Led-lamper

**Tavler til Hole-in-One og klubmestre:** De nye tavler er hentet. Vi afventer en ekstra til Hole-in-one. De kommer op til venstre når man kommer ind i klublokalet.

**Skilte buggyparkeringen:** Er på vej op snarest

**Ny ejer af hus i skoven ved Hul 15 – ny elaftale vedr. pumpe:** Den nye ejer er kommet med et udspil ny aftale. Der afholdes møde om det fremtidige samarbejde...

**Nye scorekort:** At Café To kommer på med reklame kan ikke nås denne gang

**Nye Nybolig flag:** Der kommer nye Nybolig flag på greens. Om vinteren vil de gamle blive brugt

**Opmåling af banen:** DGU kommer og måler banen op inden 1.10.2023

---

### 4. Aktuelle sager

**4.1 Møde med KIK i august måned – dato?** Mødet afholdes onsdag d. 23/8 kl. 19.00

**4.2 Status vedr. opdatering af Golfbox stander:** Der er ikke noget nyt. De kommer, men det er ikke sikkert hvornår...

**4.3 Dato for fælles regelaften:** Der afholdes regelaften med John Brændgaard. Det bliver med tilmelding, og der skal være mindst 20 tilmeldte for at det bliver gennemført.

**4.4 Ral til buggyparkeringen:** Der bliver fyldt op med ral fra udgangsområdet, hvor der ligger en del

**4.5 Indstilling til æresmedlem:** Der er kommet en indstilling til æresmedlem, som bestyrelsen har diskuteret og taget til efterretning.

**4.6 Status hjertestarter:** Allan undersøger hvem der kan vedligeholde vores hjertestarter. Det koster ca. 3.500,- om året.

**4.7 Ryttergården:** Det er et stort rod – og det trænger til en gang oprydning. Ser er et hul i taget, på det gamle hus – Erik ser på det. Overvejes at få en container ned og finde et hold der kan smide ud.

**4.8 ProAm – status og opgaver:** Jette er sammen med Kennett i fuld gang med at organisere dagen. Der er udarbejdet program for dagen og der er møde med frivillige tirsdag, den 22. august.

**4.9 Klubmesterskab 26/8+27/8 2023 og Par 3 Banemesterskab 8/10 2023:** Jette skriver ud til medlemmerne i næste uge. Vi afholder også mesterskab for juniorrækken. Par 3 mesterskabet afholdes som sidste år.

**4.11 Status fra Baneudvalget – kommunikation – status frivillige hjælpere:** Allan tager en snak med Ejvind om status på de frivillige.

**4.12 Nedsættelse af udviklingsgruppe vedr. banens udvikling:** Der er et udvalg med Carsten, Ralph, Kennett og Allan, der arbejder på en udviklingsplan for banen.

---

## 5. Større projekter Klubhuset og udearealerne

5.1 Maling af alle bord/bænksæt inden efteråret 2023

5.2 Flytning af soigneringspladsen - 2024

5.3 Maling af stueetagen og opsætning af magnetavler - 2024

---

## 6. Økonomi, Administration og Personale

**6.1 Økonomioversigt pr. 30.6.2023:** Vi har pt. ca. 400.000 mere på vores driftskonto end samme tid sidste år. Fremskrevet i forhold til forventede udgifter, kommer vi formentlig ud med et overskud på ca. 200.000

**6.2 Medlemsstatus d.d. - 413 + 47 Prøvedlemmer – heraf 27 Begyndermedl.**

**6.3 Buggy udlejning status:** Ligger lidt under sidste år.

---

## 7. Greenfee

**7.1 Status for greenfeegæster:** på niveau med sidste år

**7.2 Status for Mer-Golf:** 30 medlemmer fra vores klub

---

## 8. Hvervning, introduktion og fastholdelse af nye medlemmer.

**8.1 Status vedr. Juniorer/unge – juniorudvalg:** Vi arbejder videre...

**8.2 Klub 37+:** der er 63 i klubben

**8.3 Svendeprøve match 2023** – kl. 13 den 17. september med spisning

**8.4 Tilbud om ekstra Pro træning ved straks indmeldelse pr. 1.11.22.** Der er et par stykker, der har gjort brug af tilbuddet

---

## **9. Pro Kennett & Café To**

9.1 – Status Træning og 2xGolfskole i uge 33 og uge 34: Træning er slut for i år.

---

## **10. Orientering, sager og spørgsmål fra Områderne**

**10.1 Hul 15 - skal det stadig være 'Kaldehul' – Baneudvalgets holdning hertil:**  
Baneudvalget diskuterer det til næste gang...

**10.2 Hjemmesiden – info om banen v. topdressing m.m.:** Carsten har til opgave at videregive informationer fra greenkeeperne

---

## **11. Spørgsmål, forslag og sager fra Medlemmerne**

**Genindførelse af oplæg?** Bestyrelsen støtter op om baneudvalgets beslutning om at bolden spilles som den ligger.

**Indførelse af senest mødetid før sponsor- og klubmatch?** Det bliver for svært at administrere for matchledelsen.

**Små vinflasker i automaten i stueetagen?** Vi undersøger hvor vi kan skaffe små vinflasker for rimelige penge

**Er vores skov forsikret?** Hvad sker der hvis et træ vælter? Allan undersøger...

---

## **12. Diverse**

**Salg af gammel semiruf maskine der ikke bruges længere?** Sælges

---

## **13. Ideer, sager og spørgsmål til behandling på senere møder**

---

## **14. Næste møde: 20. september 2023 kl. 19.00 hjemme hos Gitte**

---